
Zápisnica z pracovnej porady /finančnej komisie/ zo dňa 07.03.2024 

 
Prítomní: Ing. Peter Dinga, Jaroslav Bača, Michal Držík,  Mgr. Daniela Kontinová, Janka 

Masárová,  Miroslav Stančík, Rudolf Škriečka 

Ostatní prítomní:  Alžbeta Tuková, Mgr. Peter Nemček 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Výzva od MAS 

3. Rôzne 
 

Na úvod predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a odovzdala slovo 

pani starostke.  
Pani starostka na úvod privítala Mgr. Petra Nemčeka z Miestnej akčnej skupiny. Následne 

informovala prítomných poslancov, prečo bola zvolaná pracovná porada a odovzdala slovo 

p. Nemčekovi. 

Pán Nemček informoval o pripravovaných výzvach MAS. Ide o výzvy: 

7.2 Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania infraštruktúr 

malých rozmerov – tu by sme ako obec mohli podať výzvu na rekonštrukciu chodníkov 

v obci. 

7.4. Podpora na investície do vytvárania, zlepšovania alebo rozširovania miestnych 

základných služieb pre vidiecke obyvateľstvo vrátane voľného času a kultúry 

a súvisiacej  infraštruktúry – tu by sme ako obec mohli podať výzvu na rekonštrukciu 

multifunkčného ihriska. 

Po predstavení oboch výziev prítomní diskutovali o tom, čo by bolo pre obec výhodnejšie 

a prospešnejšie. P. Nemček odporučil výzvu na chodníky, pri ktorej máme vraj väčšiu 

šancu uspieť. Prítomní sa informovali aj na amfiteáter, ktorý nám doteraz nebol vyplatený. 

P. Nemček povedal, že stále prebiehajú rôzne kontroly a po ukončení by malo byť všetko 

preplatené.  Po skončení diskusie, p. Nemček odišiel. Prítomní opäť diskutovali 

o predložených výzvach. 

V prípade, že by sa išlo do rekonštrukcie chodníkov, p. starostka predložila prítomným 

podklady katastrálnej mapy obce, kde sú zakreslené chodníky.  

Diskutovalo sa o úsekoch od OU po dom p. Frola, úsek od p. Kubrického po dom p. 

Matušoviča a o úseku od OU po dom p. Barboríka. Do úvahy by diskusii pripadal úsek od 

p. Kubrického po dom p. Matušoviča. 

Prítomní odporučili starostke obce dať vypracovať návrh kalkulácií rozpočtárke, koľko by 

stál daný úsek, ktorý vedie od súpisného čísla 116 po súpisné číslo 101. V prípade 

vyhlásenia výzvy sa poslanci budú touto témou ešte zaoberať. 

Na záver p. starostka poďakovala za účasť a predsedníčka komisie ešte pripomenula, že 

ďalšia FK je plánovaná na 04.04.2024, kde je potrebné upraviť VZN č. 2/2024 a dopracovať 

dodatok k smernici o hospodárení s majetkom obce. 

 

 

 

............................................                                                                                                         

Mgr. Daniela Kontinová 

                                                                                                          predseda FK 
 

 


